
Jelgavas novada  

Uzņēmējdarbības konsultatīvā padome. 

Protokols Nr. 3 

(19.01.2023.) 

 

Sēdes norises laiks: 19.01.2023. pl. 15.00 

Norises vieta: "Industriālais parks", Nākotne, Glūdas pagasts 

Sēdes veids - atklāta sēde 

Sēdi atklāj pl.15.00. 

 

Sēdes darba kārtība. 

1. Par plānoto apvienošanos ar valstspilsētu Jelgava 2029.gadā. 

2. Iespējamā sadarbība ar Ukrainas uzņēmējiem. 

3. Par sadarbību ar pašvaldību pasākumu organizēšanā. 

4. Uzņēmēju apmierinātība ar novada būvvaldi. 

5. Budžeta plāns 2023.gadam. 

5.1. Pašvaldības budžets. 

5.2.Zemgales plānošanas reģiona budžets 72000 eiro. 

6. Dažādi. 

Sēdi vada - Jelgavas novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes (UKP) priekšsēdētājs Dainis Liepiņš. 

Sēdi protokolē - Jelgavas novada Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja L. Jaundāldere. 

Sēdē piedalās: 

Jelgavas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Dainis Liepiņš –Jelgavas novada domes deputāts. 

2. Juris Lavenieks – Jelgavas novada domes deputāts. 

3. Arnis Leikarts – biedrības “Jelgavas novada uzņēmēji” valdes priekšsēdētājs. 

4. Maira Dzelzkalēja-Burmistre – Z/s “Vilciņi-1” projektu vadītāja un biedrības “Zemnieku 

saeima” valdes priekšsēdētāja vietniece. 

5. Edgars Brīvkalns – SIA “Milzu!” valdes loceklis.  

6. Aldis Cimermanis – SIA “Uppe” valdes priekšsēdētājs. 

7. Sanita Silniece – Blankenfeldes muižas īpašniece. 

Jelgavas novada pašvaldību pārstāv: 

8. Līga Lonerte - Jelgavas novada pašvaldības izpilddirektore. 

Citi dalībnieki: 

9. Ilze Ragovska- Bērziņa - Biedrības “Jelgavas novada uzņēmēji” valdes locekle. 

 

 

L. Lonerte informē, par izmaiņām UKP protokolu un citu saistīto dokumentu aprites kārtībā. 

 

1. Par plānoto apvienošanos ar valstspilsētu Jelgava 2029.gadā.  

 

1.1. D. Liepiņš aicina padomes locekļus sniegt savu skatījumu par novada apvienošanu ar 

valstspilsētu.  

 

UKP nolemj: 

1. vairākums padomes locekļu ir pret apvienošanos, kā būtiskākos trūkumus minot to, ka 

apvienojoties zudīs iedziļināšanās izskatāmajā lietā, kā arī valstspilsētai būs lielāka ietekme, 

lai gan iedzīvotāju prioritātes novadā un valstspilsētā nereti ir krasi atšķirīgas. Jautājumu 

aicina izvērtēt domei. 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

2. Iespējamā sadarbība ar Ukrainas uzņēmējiem. 

 

2.1. D. Liepiņš informē par iespējamiem sadarbības modeļiem (resursi, darbaspēks, u.c.) un 

aicina padomes locekļus izvērtēt kā katrs varētu sadarboties un kā apmainīties ar informāciju.  



2.2. A. Leikarts izsaka priekšlikumu informāciju par šo jautājumu publicēt pašvaldības mājaslapā 

un/vai novada laikrakstā. 

 

UKP nolemj:  

1. uzdot uzņēmējdarbības atbalsta speciālistam sagatavot un uzņēmējiem izsūtīt informāciju 

par pašvaldības sadraudzības pilsētu (iedzīvotāju skaits, specifiskās jomas, 

nepieciešamības). Uzņēmējdarbības speciālistam organizēt informācijas apmaiņu 

(sadraudzības pilsētas vajadzības un novada uzņēmēju iespējas). 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

3. Par sadarbību ar pašvaldību pasākumu organizēšanā. 

 

3.1. D. Liepiņš informē par objektiem novadā, kuros ir veiktas lielas investīcijas, bet trūkst 

aktivitāšu.  

3.2. Padomes locekļi izsakās par pasākumu “Uzņēmēju gada balva”, paužot atbalstu pasākuma 

norisei, bet aicinot izvērtēt, vai pasākuma organizēšanā nevajadzētu iesaistīt uzņēmējus un 

profesionālu pasākumu organizatoru. 

3.3. A. Leikarts informē, ka 19.aprīlī tiek plānots Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kameras 

Biznesa forums. 

 

UKP nolemj:  

1. aicināt pašvaldību izvērtēt pasākumu programmu (vairāk koncentrēties uz mazāk, taču 

lieliem pasākumiem), vairāk iesaistīt uzņēmējus pasākumu plānošanā un rīkošanā, tādējādi 

arī radot jaunas pasākumu idejas; 

2. organizējot kopējus pasākumus, kur iesaistīti pašvaldības un privāti objekti, aicināt 

pašvaldību ieviest vienotus maksas pakalpojumus, lai izlīdzinātu konkurenci un novērstu 

apmeklētāju neizpratni par atšķirīgajiem līdzīgu objektu apmeklēšanas nosacījumiem 

novadā.  

3. aicināt pašvaldības Sabiedrisko attiecību nodaļu paredzēt novada laikrakstā vismaz pusi 

lappuses uzņēmējdarbības aktualitātēm, kur iekļaut informāciju par aktualitātēm un tādiem 

pasākumiem kā LTRK Biznesa forums. 

4. uzdot Uzņēmējdarbības atbalsta speciālistam reizi mēnesī sagatavot un uzņēmējiem nosūtīt 

jaunumu vēstkopu. 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

 

4. Uzņēmēju apmierinātība ar novada būvvaldi. 

 

4.1. J. Lavenieks un A. Leikarts informē, ka pēc administratīvi teritoriālās reformas uzņēmējiem 

ir atsauksmes, ka nav iespējams laikus saņemt dokumentus no Jelgavas novada būvvaldes, 

kas var ietekmēt arī ES finansējuma saņemšanu projektiem. 

4.2. D. Liepiņš un L. Lonerte atzīst, ka problēma ar Būvvaldes kapacitāti ir un tā ir saistāma 

gan ar būvvaldes darba apjomu pēc novadu apvienošanas, inženieru trūkumu valstī 

kopumā, gan ar BIS sistēmu, kas regulāri nestrādā. 

 

UKP nolemj:  

1) aicināt pašvaldību izvērtēt iespēju prioritāri Jelgavas novada Būvvaldei uzdot skatīt 

iesniegumus, kas saistīti ar Eiropas Savienības finansētiem projektiem, un izvērtēt 

iespēju nepiemērot sodus gadījumos, kad izskatāmie jautājumi tiek kavēti saistībā ar 

jaunajiem noteikumiem.  

Darba kārtības punktu slēdz. 

  



 

5. Budžeta plāns 2023.gadam. 

 

5.1. Pašvaldības budžets. 

L. Lonerte informē, ka pamatojoties uz to, ka jaunā valdība nav pieņēmusi valsts budžetu, 

pašvaldība šobrīd strādā ar pagaidu jeb tehnisko budžetu, ko arī plānots apstiprināt 

31.janvāra domes sēdē. Investīciju plāns varētu tikt skatīts marta domes sēdē.  

Vienlaikus, kopā ar valstspilsētu, notiek darbs pie attīstības programmas izstrādes. 

Informācija par abu pašvaldību kopējiem projektiem. 

 

5.2.Zemgales plānošanas reģiona budžets 72000 eiro. 

L. Jaundāldere informē, ka joprojām aktīvi notiek tikšanās ar Zemgales plānošanas 

reģionu par projektā īstenojamajām aktivitātēm. Pamatojoties uz projekta dalībnieku 

skaitu, projekta budžets ir samazināts līdz 50000 eiro. Ir sagatavoti priekšlikumi 

projekta aktivitātēm, kas jāīsteno no maija līdz novembrim. Projekts ir jāiesniedz līdz 

31.janvārim. 

 

UKP nolemj:  

1. pieņemt zināšanai L. Lonertes sniegto informāciju. 

2. konceptuāli atbalstīt pašvaldības dalību ZPR projektā. 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

6. Dažādi. 

6.1.D. Liepiņš vērš uzmanību uz to, ka pašvaldībā ir būvniecības projektu iepirkumi, kuros 

nepiedalās neviens pretendents.  

 

UKP nolemj:  

1. aicināt atbildīgos speciālistus uzklausīt iepirkumu pretendentu pretenzijas un 

nepieciešamības gadījumā pārskatīt iepirkumu nosacījumus. 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

 

Sēdi slēdz pl. 17.30 

Nākamā UKP sēde notiks 23.02.2023.g. pl. 15.00 "Branku Brančotava", Saules iela 2, Brankas, Cenu 

pagasts. 

 

 

 

Jelgavas novada Uzņēmējdarbības  

konsultatīvās padomes priekšsēdētājs                                                D. Liepiņš 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolists     L. Jaundāldere 

 

 

 


